
KDO BO ODGOVARJAL!

Zamakanje kolezijske in glasbene šole
Koliko let je že minilo, odkar v Ljubljani ne

gradimo več objektov iz kateregakoli od treh
samoprispevkov? In po vseh teh letih imamo v na-
ši občini z nekaterimi objekti iz teh samoprispev-
kov še vedno kup težav. Največjega v zadnjem
času predstavljata (ali pa je o teh objektih vsaj
veliko slišati) osnovna šola Kolezija in viška glas-
bena šola.

V OŠ Kolezija na več mestih zamaka streha,
pojavlja se plesen, na več mestih odstopajo talne
obloge in ploščice v umivalnici telovadnice, par-
ket v telovadnici . . . V glasbeni šoli pa je prav

tako največji problem zamakanje zaradi ravne
strehe. Le-to je že vsa leta tako močno, da so
nekatere stene dobesedno prepojene z vlago.

Izvajalec gradbenih del Ingrad iz Celja ima za
vse pomanjkljivosti in napake sicer izgovor, ven-
dar izvršni svet s takim gledanjem na stvari ni
zadovoljen. Od Ingrada zahteva, naj svoje napake
popravi, sicer jih bo popravil nekdo drug. Soli
tudi predlaga, naj dolgoletne težave z Ingradom
reši s pomočjo sodišča, denar v ta namen pa bo
začasno zagotovila občina, če bo potrebno.

Precej pikrih je bilo na seji IS slišati tudi na
račun Zilovega Inženiringa in njegovega nadzora
nad gradnjo teh objektov. Člani izvršnega sveta so
namreč dejali, da se je treba pri vseh slabo oprav-
ljenih delih in napakah Zila vprašati, če nara je
tak, kot je, sploh potreben. Sicer pa naj bi tudi
z Zilom stvari rešili pred sodiščem.

Za obe organizaciji, tako ZIL kot tudi Ingrad in
tudi za projektante problematičnih objektov pa
velja, da bo občina pri katerihkoli investitorskih
delih (skupaj z investitorji, seveda) krepko pomi-
slila, predno bi dobili še kakšno delo v naši občini.


